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Obec Chotíkov 
Zastupitelstvo obce Chotíkov 
 
 

Zápis 
ze zasedání Zastupitelstva obce Chotíkov, 
konaného dne 25. 3. 2019, od 19:00 hodin 

 

 
Zahájení zasedání Zastupitelstva 
 

Zasedání Zastupitelstva obce Chotíkov (dále též jako „Zastupitelstvo“) bylo 
zahájeno v 19:00 hodin starostkou obce Evou Hirschfeldovou jako „předsedající“).  
 
Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů Zastupitelstva 
(příloha 1) konstatovala, že přítomno je 12 členů Zastupitelstva (z celkového 
počtu všech 15 členů Zastupitelstva), takže Zastupitelstvo je usnášeníschopné  
(dle § 92 odst. 3 zákona o obcích). 

 
* * * 

 
Určení ověřovatelů a zapisovatele 
 

Předsedající navrhla určit ověřovateli zápisu pana Milana Hamatu a pí Jitku 
Paterovou a zapisovatelem pí Jitku Řípovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné 
protinávrhy. Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným 
občanům. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Chotíkov určuje ověřovateli zápisu pana Milana Hamatu a paní 
Jitku Paterovou a zapisovatelem paní Jitku Řípovou. 

 
Výsledek hlasování:   Pro 12. Proti 0.  Zdržel se 0. 
Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 
* * * 

Schválení programu 
 
Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou 
členům Zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Předsedající 
navrhla doplnění programu o bod:  
 

- Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IZ-12-
0000288/VB/001 Chotíkov, PS, čp. 14, v NN 
 

- Upgrade webových stránek obce 
 
Předsedající dále navrhla vyřadit z jednání bod: Dotace – Mikrogranty  
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Předsedající vyzvala zastupitele k možnosti doplnění programu jednání. Nikdo ze 
zastupitelů nevznesl návrh. Dále dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným 
občanům. Pan Doerr informoval, že právní zástupce rodiny Doerrových je již na cestě. 
  
Předsedající dala hlasovat o doplněném programu jako celku:  

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Chotíkov schvaluje následující program zasedání: 

 
1. Zpráva o činnosti RO 

2. Most na Bejkárnu – Řešení situace  

3. Dodatek č. 1 smlouvy o dílo – Rekonstrukce v areálu ZŠ a MŠ  

4. Prodej části obecního pozemku p.č. 272/1 

5. Prodej části obecního pozemku p.č. 225 

6. Úprava odměn členů výborů 

7. Poskytnutí dotace na dopravní obslužnost  

8. Pořízení štěpkovače pro obecní využití  

9. Upgrade webových stránek 

10.  Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti  

11. Diskuse  

 

Výsledek hlasování:   Pro 11. Proti 1. Zdržel se 0. 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 

* * * 
 
 

Bod 1 - Zpráva o činnosti Rady obce 
 

Místostarostka pí Chottová Dvořáková seznámila přítomné s činností Rady obce  
od 25. 2. 2019 dosud.   
Pí Moučková se dotázala na stanovení nájemného pro lekci jógy ve Slávii. Předsedající 
informovala o způsobu stanovení nájemného a sdělila, že nájem byl kalkulován s ohledem 
na ostatní ceny pronájmů obecních nemovitostí. Dále se p. Poklop dotázal na stav akce 
oprava hráze rybníka Strženka. Předsedající informovala, že byl zpracován geometrický 
plán a dalším krokem je jednání ohledně pozemků pod hrází se zástupci města Plzně, 
které proběhne v blízké době. 
Dále se p. Poklop dotázal na to, zda probíhá revize projektové dokumentace na 
rekonstrukci ZŠ. Předsedající sdělila, že revize již probíhá.  
 
 
Bod 2 - Most na Bejkárnu – Řešení situace  
 
Předsedající seznámila zastupitele se žádostí p. Doerra na změnu územního plánu, která 
byla opětovně předložena na úřad dnes dopoledne se žádostí o zařazení na program 
jednání dnešního Zastupitelstva obce. Tato žádost rodiny Doerrových souvisí 
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s vybudováním nové komunikace na Bejkárnu, tento projekt se řeší již dlouhá léta a 
doposud nebyl stanoven jasný postup řešení situace. Současně do celého projektu a 
možných variant řešení této komunikace zasahuje havarijní stav mostu přes silnici I/20 
tzv. „Varskou“. Pozemky rodiny Doerrových byly několikrát zařazeny do územního plánu 
jako rezerva na bydlení, ale následně byly tyto vyňaty, přitom ale byly jako lokality na 
bydlení zařazeny jiné a zcela nové lokality (doposud také klasifikované jako orná půda).  
 
Pí Moučková vysvětlila, jak se vyvíjela situace ohledně zařazení pozemků Doerrových do 
územního plánu jako pozemků pro bydlení.  
 
Předsedající dále seznámila zastupitele se současnou situací ohledně vlastnictví mostu na 
Bejkárnu a sice, že obec doposud prezentovala stanovisko, že obec není vlastníkem mostu, 
tak jak vyplývá ze zápisů jednání z let 2017 a 2018.  
 
K otázce vlastnictví mostu vedení obce zaujalo negativní stanovisko (viz zápisy z jednání 
z let 2017 a 2018). Vzhledem k havarijnímu stavu mostu (klasifikace 7/7) proto ÚZSVM 
podniklo kroky nezbytné k minimalizování obecného ohrožení a v prosinci 2018 most 
uzavřelo. Následně byl most z důvodu rizik dopravy opláštěn, veškeré náklady na řešení 
havarijního stavu mostu dosud dosáhly výše cca 2mio Kč. 
 
Předsedající předala slovo ředitelce ÚZSVM p. Hejlové. Ta sdělila přítomným, že ÚZSVM 
získalo doklad z oblastního archivu o tom, že v roce 1974 obec převzala most do správy a 
proto ÚZSVM vyzvalo obec k tomu, aby si obec most převzala do vlastnictví. 
Předsedající dále informovala o skutečnosti, že existuje zápis z předání mostu obci do 
správy a užívání, dále ale není doložena hospodářská smlouva, na kterou zápis odkazuje, 
a která měla být uzavřena v r. 1974 a měla vlastnictví mostu dořešit. ÚZSVM nyní podá 
žalobu pro určení vlastnictví mostu. Předsedající dále informovala, že nyní je pro obec 
rozhodující právě rozhodnutí soudu.   
 
Právní zástupce rodiny Doerrových se dotázal na to, v jakém horizontu bude zadána 
studie proveditelnosti výstavby paralelní komunikace na Bejkárnu. Předsedající sdělila, 
že zadání bude řešeno v horizontu cca 14 dnů s ŘSD. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce nesouhlasí s převzetím mostu přes silnici I/20 do vlastnictví 
obce.    
 
Výsledek hlasování:  Pro 12. Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 3 bylo schváleno.  
 
 
Předsedající dále přednesla návrh na vzetí na vědomí. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce bere na vědomí podání žaloby ze strany ÚZSVM na určení 
vlastnictví mostu přes silnici I/20.  
 
Výsledek hlasování:  Pro 12. Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 4 bylo schváleno.  
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Bod 3 - Dodatek č. 1 Smlouvy o dílo – Rekonstrukce ZŠ a MŠ  
 
Předsedající informovala prezentací přítomné zastupitele a občany o stavu na staveništi 
v areálu ZŠ a MŠ k dnešnímu dni. Dále seznámila přítomné s právním rozborem smlouvy 
o dílo a také s výší smluvní pokuty, kalkulovanou k dnešnímu dni tj. 25. 3. 2019. Tuto 
smluvní pokutu je obec oprávněna vůči zhotoviteli uplatnit. Předsedající dále seznámila 
přítomné také s dodatkem č. 1 smlouvy o dílo, který řeší zvýšení ceny o vícepráce a 
ponížení o méněpráce. 
P. Blažek se dotázal na to, zda je možné sankce započítávat proti vystaveným fakturám.  
Dále p. Veber sdělil, že toto lze, protože to je smluvně ujednáno ve smlouvě o dílo. 
Předsedající potvrdila, že tento režim již obec uplatňuje.  
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce souhlasí s Dodatkem č. 1 Smlouvy o dílo a pověřuje starostku 
podepsáním Dodatku č. 1.  
 
Výsledek hlasování:  Pro 10.  Proti 2. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 5 bylo schváleno.  
 
 
Předsedající informovala o aktuálním stavu fakturace za dílo, doposud jsou uhrazeny cca 
¾ ceny díla, dvě faktury proplaceny nejsou a navrhla usnesení pro další režim proplácení 
díla. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce souhlasí s pozastavením plateb všech dosud nezaplacených a 
v budoucnu přijatých faktur od zhotovitele STAVEBNÍ MONTÁŽE s.r.o. až do výše 
smluvní pokuty a s provedením řádného zápočtu vzájemných závazků a 
pohledávek. 
 
Výsledek hlasování:  Pro 11. Proti 0. Zdržel se 1. 
Usnesení č. 6 bylo schváleno.  
 
 
Bod 4 - Prodej části obecního pozemku p.č. 272/1 
 

Předsedající seznámila zastupitele se žádostí o odkup části pozemku p.č. 272/1 o výměře 
cca 47m2 podle zveřejněného záměru na úřední desce. Důvodem žádosti o odkup je 
dodatečná kolaudace kolny, která se nachází na požadované části pozemku. Na základě 
jednání Rady obce bylo doporučeno zachování ceny 400,-Kč /m2.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje prodej části pozemku p.č. 272/1 v k.ú. Chotíkov zapsaném 
na listu vlastnictví 10001 Katastrálního úřadu pro Plzeňský kraj, Katastrálního 
pracoviště Plzeň – sever dle zveřejněného záměru a zveřejněného zákresu v mapě 
p. Z.V. xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx za cenu 400,- Kč/m2 
s tím, že veškeré náklady na jeho nabytí bude hradit kupující a ukládá starostce 
uzavřít kupní smlouvu. 
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Pí Moučková vznesla dotaz na stanovenou cenu a konstatovala, že cena může být i nižší. 
Předsedající informovala, že Rada obce navrhla cenu stejnou, jako při předchozích 
prodejích pozemků, při kterých se taktéž narovnával stav skutečný oproti záznamům 
katastrálních map. 
 
Pí Moučková přednesla protinávrh, kde navrhla cenu 200,- Kč/m2. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje prodej části pozemku p.č. 272/1 v k.ú. Chotíkov zapsaném na 
listu vlastnictví 10001 Katastrálního úřadu pro Plzeňský kraj, Katastrálního pracoviště 
Plzeň – sever dle zveřejněného záměru a zveřejněného zákresu v mapě p. Z.V. 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx za cenu 200,- Kč/m2 s tím, 
že veškeré náklady na jeho nabytí bude hradit kupující a ukládá starostce uzavřít kupní 
smlouvu. 
 
Předsedající dala hlasovat o návrhu pí Moučkové:  
Výsledek hlasování:  Pro 7. Proti 2. Zdrželi se 3. 
Usnesení č. 7 nebylo schváleno.  
 
 
Předsedající dala hlasovat o původním návrhu: 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje prodej části pozemku p.č. 272/1 v k.ú. Chotíkov zapsaném 
na listu vlastnictví 10001 Katastrálního úřadu pro Plzeňský kraj, Katastrálního 
pracoviště Plzeň – sever dle zveřejněného záměru a zveřejněného zákresu v mapě 
p. Z.V. xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx za cenu 400,- 
Kč/m2 s tím, že veškeré náklady na jeho nabytí bude hradit kupující a ukládá 
starostce uzavřít kupní smlouvu. 
 
Výsledek hlasování:  Pro 10. Proti 0. Zdržel se 2. 
Usnesení č. 8 bylo schváleno.  
 
 
Bod 5 - Prodej části obecního pozemku p.č. 225 
 
Předsedající seznámila zastupitele se žádostí o odkup části pozemku p.č. 225 cca 2m2 
podle zveřejněného záměru na úřední desce. Důvodem žádosti o odkup je skutečnost, že 
požadovaná část pozemku 225 je zastavěná část RD čp. 321.  
 
Předsedající přednesla návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje prodej části pozemku p.č. 225 v k.ú. Chotíkov zapsaném na 
listu vlastnictví 10001 Katastrálního úřadu pro Plzeňský kraj, Katastrálního 
pracoviště Plzeň – sever dle zveřejněného záměru a zveřejněného zákresu v mapě 
pí L.N. xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx  za cenu 400,- 
Kč/m2 s tím, že veškeré náklady na jeho nabytí bude hradit kupující a ukládá 
starostce uzavřít kupní smlouvu. 
 
Výsledek hlasování:  Pro 12. Proti 0. Zdržel se 0. 
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Usnesení č. 9 bylo schváleno.  
 
 
Bod 6 - Úprava odměn členů výborů 
 
Předsedající informovala o odchylce, která vznikla při schvalování odměn neuvolněných 
členů orgánů Zastupitelstva na zasedání Zastupitelstva dne 18. 12. 2018, kdy byla 
odhlasována vyšší odměna pro členy výborů a nižší pro zastupitele. 
 
Předsedající předala slovo p. Blažkovi, předsedovi finančního výboru, který přednesl 
tento návrh:   
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce nově zřizuje funkci místopředsedy Finančního výboru a Kontrolního 
výboru a to s odměnou za výkon této funkce 2000,- Kč/měsíčně.  
Zastupitelstvo obce schvaluje odměny pro členy kontrolního a finančního výboru ve výši 
1000,- Kč měsíčně. 
Zastupitelstvo obce volí místopředsedou kontrolního výboru p. Milana Hamatu a 
místopředsedou finančního výboru p. Václava Plice. 
 
Pí Moučková přednesla protinávrh usnesení:  
 
Návrh usnesení:  
1) Zastupitelstvo obce Chotíkov v souladu s § 72 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. n) a 
písm. v) zákona o obcích stanoví odměny za výkon jednotlivých funkcí 
neuvolněných členů zastupitelstva a členů výborů takto:   
 

Místostarosta    10 000,- Kč 
                                        Člen Rady obce       4 800,- Kč 

                           Předseda výboru       2 400,- Kč 
                           Člen výboru - zastupitel      2 200,- Kč 
                           Člen výboru - nezastupitel     1 000,- Kč 
                           Člen zastupitelstva      1 200,- Kč  
 

2) Zastupitelstvo obce Chotíkov v souladu s § 74 odst. 3 a § 84 odst. 2 písm. n) a 
zákona o obcích stanoví, že při souběhu výkonu dvou či více funkcí se odměna 
neuvolněnému členovi zastupitelstva obce poskytne jako součet maximálně tří 
odměn stanovených pro jednotlivé funkce, upravené v § 74 odst. 3 zákona o obcích 
[člen rady, předseda výboru, člen výboru]. 

 
3) Zastupitelstvo obce Chotíkov v souladu s § 72 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. n) 
zákona o obcích stanoví, že odměny za výkon funkce neuvolněného člena 
zastupitelstva se budou poskytovat ode dne přijetí tohoto usnesení. 

 
V případě nastoupení náhradníka na uvolněný mandát bude odměna náležet ode 
dne složení slibu. V případě personální změny v obsazení jednotlivých funkcí, tj. 
v případě nového zvolení do funkce (starosty, místostarosty, předsedy výboru, 
předsedy komise, člena výboru, člena komise) bude odměna náležet ode dne 
zvolení do této funkce.  
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Předsedající dala o tomto návrhu hlasovat: 
 

Výsledek hlasování: Pro 11. Proti 0. Zdržel se 1. 
Usnesení č. 10 bylo schváleno. 
 
Pan Blažek vzal svůj návrh usnesení zpět. 
 
Předsedající dala dále hlasovat o zrušení usnesení č. 4 ze dne 18. 12. 2018 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce ruší usnesení č. 4 ze dne 18. 12. 2018.  
 
Výsledek hlasování: Pro 12.  Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 11 bylo schváleno. 
 
 
Bod 7 - Souhlas s poskytnutím dotace na dopravní obslužnost 
 
Předsedající seznámila zastupitele s tím, že Plzeňský kraj požádal o poskytnutí dotace ve 
výši 76 098,- Kč na dopravní obslužnost. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce souhlasí s poskytnutím dotace pro Plzeňský kraj na dopravní 
obslužnost ve výši 76 098,- Kč z rozpočtu obce Chotíkov. 
 
Výsledek hlasování:  Pro 12. Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 12 bylo schváleno.  
 
 
Bod 8 - Pořízení štěpkovače pro obecní využití  
 
Předsedající seznámila přítomné se záměrem zakoupení štěpkovače pro potřeby obce a 
občanů. Předsedající také seznámila přítomné s ekonomickým přínosem této investice, 
kdy doposud obec vynakládala prostředky cca 40 tis. Kč ročně na zpracování bioodpadu 
externími firmami.  
 
Místostarosta p. Haken přednesl návrh variant možných štěpkovačů vhodných pro provoz 
s traktorem, který je ve vlastnictví obce. Štěpkovač by také uvítala pracovní četa obce, 
jakožto přínosný pracovní prostředek.  
 
P. Blažek se dotázal na to, jakým způsobem bude do štěpkovače materiál vkládán. 
Místostarosta odpověděl, že do štěpkovače se materiál vkládá ručně a předsedající 
upřesnila, že existují dvě varianty plnění a to shora a postranní vkládání. P. Blažek se 
dotázal, jakým způsobem bude štěpka likvidována. Předsedající sdělila, že štěpka bude 
nabízena občanům ke kompostování a mulčování, nebo bude použita pro účely obce. 
Pan Blažek vyjádřil obavu, že při použití štěpkovače s obecním traktůrkem bude výkon 
štěpkovače malý.  
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Pí Moučková konstatovala, že pro obec je štěpka odpad, obec nemá oprávnění nakládat 
s tímto odpadem a informovala, že obec měla povinnost mít uzavřenou smlouvu na tento 
druh odpadu. 
P. Blažek upozornil na velkou časovou náročnost pro pracovní četu, je zdlouhavé 
zpracovat veliké množství větví, který na obci bývá. 
 
Předsedající informovala o zájmu občanů si štěpku ponechávat pro kompostování či pro 
zahradní účely. Dále informovala o množství větví a podobného bioodpadu a 
konstatovala, že štěpkovač by v obci našel uplatnění. 
 
P. Blažek navrhl bod odložit a pro další jednání připravit kalkulaci nákladů od štěpkování 
až po konečné zpracování tohoto odpadu.  
 
Pí Moučková informovala o možnosti zapůjčení profesionálního štěpkovače od 
specializovaných firem. 
 
Předsedající poukázala na velké množství materiálu během nedávného období kalamit, 
který se sváží na obecní dvůr a se kterým musí obec nějak naložit. Zdůraznila, že není 
nutné pořizovat štěpkovač profesionální, jehož cena je v řádů statisíců, ale že pro obecní 
účely s občasným štěpkováním pro občany postačuje stroj navrhovaný, tj. v ceně cca 60 
tisíc Kč. 
 
Pí Moučková konstatovala, že při zakoupení štěpkovače bude nutné také řešit údržbu a 
event. opravy a dále po skončení sezóny bude nutná generální oprava stroje. 
 
P. Haken konstatoval, že se připraví kalkulaci pořízení štěpkovače a režim užívání. 
P. Blažek konstatoval, že stroj řádově za 60 tis. Kč nebude pro účely v předneseném 
rozsahu prací postačovat. 
 
P. Poklop upozornil na to, že pokud bude traktor používaný na štěpkování, nebude v té 
době možné jej použít na sekání trávy.  
 
Předsedající vyzvala ke zrušení tohoto bodu jednání: 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce ruší tento bod  jednání. 
 
Výsledek hlasování:  Pro 12. Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 13 bylo schváleno.  
 
 
Bod 9 - Upgrade webových stránek obce 
 
Předsedající seznámila přítomné s aktuálním stavem webových stránek obce. 
Předsedající konstatovala, že je nezbytné webové stránky aktualizovat a to z několika 
důvodů. Oficiální web je povinností spravovat dle všech platných norem. V současné době 
chybí funkcionalita podléhající směrnici GDPR, stránky nejsou zabezpečené, struktura je 
zastaralá a webové stránky jsou uživatelsky nevyhovující a zastaralé. 
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Předsedající informovala, že upgrade zajistí nové funkce a lepší orientaci v záložkách a 
sekcích, bude řešeno zabezpečení certifikátem, bez kterého již nebude možné v dohledné 
době webové stránky načíst, z toho důvodu, že končí podpora. 
Dílčí úpravy jsou v ceně do 10 tis. Kč, bylo by však výhodné pojmout upgrade webu 
komplexně a objednat všechny potřebné úpravy najednou. Předsedající informovala, že 
pokud objednáme celkově, jedná se o částku 65tis. Kč, která může být ještě upravena na 
cenu výhodnější. 
 
Vzhledem k náročnosti a sofistikovanosti těchto služeb není žádoucí měnit dodavatele, 
protože cena by se minimálně zdvojnásobila. Předsedající doporučuje objednat 
komplexně u stávajícího dodavatele, společnosti Galileo.  
 
Ze strany společnosti Galileo bylo v roce 2016 a v roce 2017 nabízeno a doporučováno 
upravit a modernizovat utility webu, ze strany vedení obce nebyl však o tyto služby 
v minulých letech zájem. 
 
P. Blažek se dotázal, kdo má za webové stránky zodpovědnost při dodržování režimu 
GDPR. Dále p. Blažek se dotázal, co nového tato změna přinese pro běžného uživatele. 
Předsedající upřesnila, že za web má zodpovědnost obec a že upgrade bude ku prospěchu 
i pro běžné uživatele. 
 
P. Blažek se dotázal, zda by bylo možné dohodnout s dodavatelem prezentaci novinek pro 
zastupitele. 
 
Předsedající informovala o tom, že pokud někteří zastupitelé považují současné webové 
stránky za postačující, bude i tak nezbytné některé úpravy provést, aby oficiální web obce 
odpovídal legislativním požadavkům. Tyto změny budou řešeny jednotlivě. 
 
Pí Moučková vznesla požadavek na detailní cenovou nabídku služeb. Předsedající 
vysvětlila, že se jedná o nabídku podanou při osobním jednání a projednávání možné 
modernizace webových stránek, přednesené ceny jsou stanoveny dle platného ceníku, 
který zohledňuje počet obyvatel dané obce.  
 
P. Poklop konstatoval, že nabídka dodavatele není postačující, dále požádal o předložení 
jiné další nabídky od jiného dodavatele. 
 
Pí Moučková konstatovala, že většina zastupitelů neví, o čem je řeč a jak se rozhodnout, 
že nabídka není řádně připravená a zastupitelé jí nerozumějí. 
 
P. Blažek se dotázal na počet přístupů na webové stránky. 
P. Haken odpověděl, že za poslední měsíc je cca 1600 vstupů. 
Pí Moučková konstatovala, že netuší, co vlastně kupujeme, ten kdo není z oboru IT, tomuto 
nemůže rozumět. 
 
P. Poklop konstatoval, že záležitosti webových stránek není nyní důležité projednávat. 
 
Předsedající vyzvala ke zrušení tohoto bodu jednání: 
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce ruší tento bod jednání. 
 
Výsledek hlasování:  Pro 10. Proti 0. Zdržel se 2. 
Usnesení č. 14 bylo schváleno.  
 
 
Bod 10 -  Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IZ-12-
0000288/VB/001 Chotíkov, PS, čp. 14, v NN 

Předsedající seznámila přítomné se smlouvou o zřízení věcného břemene služebnosti na 
pozemku 450 v k. ú. Chotíkov s firmou ČEZ Distribuce a.s. 

Předsedající přednesla návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje zřízení věcného břemene - služebnosti  dle ust. § 1257 a 
násl. zák. 89/2012 Sb. ve prospěch ČEZ Distribuce a.s. se sídlem Děčín, Teplická 
874/8, PSČ 405 02, IČ 25229397 k pozemku v k.ú. Chotíkov p.č. 450 zapsaném na 
listu vlastnictví 10001 Katastrálního úřadu pro Plzeňský kraj, Katastrálního 
pracoviště Plzeň – sever dle předloženého geometrického plánu 1500-12/2019 a 
ukládá starostce uzavřít smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti  č. IZ-
12-0000288/VB/001 Chotíkov, PS, čp. 14, v NN. 
 
Výsledek hlasování:  Pro 12. Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 15 bylo schváleno.  
 
 
 
Diskuse 
 
P. Poklop se dotázal na to, zda se pokračuje v projektu retardér před školou. 
Místostarostka pí Chottová Dvořáková odpověděla, že bude zahájeno jednání 
s projektantem. Dále se dotázal na osazení dopravních zrcadel. Pí Chottová Dvořáková 
sdělila, že projekt na osazení zrcadla u servisu je již hotový. Předsedající dále sdělila, že 
existují další požadavky občanů na instalaci zrcadel a jiných značení, toto bude řešeno 
komplexní objednávkou, a to po konzultaci s dopravně příslušnými orgány. Následně 
bude zadáno dodání a osazení.  
 
Dále se p. Poklop dotázal na to, zda se bude pokračovat v opravách ve škole tj. výměna 
linolea za dlažbu. Starostka odpověděla, že je to zahrnuto v rámci plánovaných 
investičních akcí. P. Chottová sdělila, že to je součástí žádosti o dotaci podané na MMR.  
 
Dále se p. Poklop dotázal na reklamaci nádrže na ČOV. Místostarosta p. Haken sdělil, že 
reklamace byla zadána k řešení právníkovi p. Vebrovi, dále p. Haken sdělil, že byl na ČOV 
zástupce odborné firmy, který doporučil další postup tj. do tří až čtyř let provést celkovou 
repasi nádrže ČOV.  
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Dále se p. Poklop dotázal na projekty na komunikace, které měly být předány do 15. 12. 
2018. Předsedající sdělila, že na schůzi Rady obce bylo toto s projektantem Ulmanem 
řešeno a do konce března by měly být dokončeny.  
 
Dále se p. Poklop dotázal, zda je již vydán demoliční výměr pro demolici domu p. Vožecha. 
Předsedající sdělila, že demoliční výměr a projekt na demolici je vydán a schválen 
stavebním úřadem Města Touškov. 
   
Dále se p. Poklop dotázal proč, byl schválen rozpočet ZŠ v jiné výši, než byl schválen 
příspěvek v rozpočtu obce. Pí Chottová Dvořáková sdělila, že rozpočet školy schválila 
Rada obce po podrobném seznámení se s ním, s tím, že určité položky z něho vyřadila. 
Tyto položky budou řešeny detailně ve spolupráci se ZŠ a MŠ Chotíkov a finance budou 
poskytnuty účelově. Rozpočet schválený pro ZŠ a MŠ Chotíkov na rok 2019 je při srovnání 
jednotlivých položek ve stejné výši jako v předcházejících letech. Celková částka je o něco 
nižší, protože energie ve výši cca 400 tis. Kč nyní hradí obec Chotíkov přímo z obecního 
rozpočtu. Důležitým ukazatelem bylo při schvalování rozpočtu ZŠ a MŠ pro rok 2019 
rozpočtové opatření ve výši cca 300 tis. Kč, kdy došlo ze strany školy v roce 2018 k čerpání 
financí jinak, než dle schváleného rozpočtu. V současnosti již bylo schváleno pro ZŠ a MŠ 
Chotíkov Rozpočtové opatření č. 1, díky němuž budou škole poskytnuty další prostředky 
na konkrétní účel a v jednání je poskytnutí 380 tis. Kč na interaktivní tabule a notebooky. 
Již nyní je jasné, že celková částka poskytnutá škole na hrazení provozních nákladů v roce 
2019 bude významně vyšší než v předcházejících letech. 
 
Pí Moučková sdělila, že pan Jílek, je ochoten prodat pozemek podél plotu Sokolovny, do 
12/2019 chce tyto pozemky v prostranství mezi domy a areálem FC Chotíkov nabídnout 
realitní kanceláři. Nabízet bude pozemky za tržní cenu.   
 
V této lokalitě je možné řešit rozšíření areálu FC Chotíkov a dále vybudovat parkoviště 
pro Sokolovnu. Projekt stavebního technika p. Tauše není dokončen. 
 
 
 

* * * 
 
 

 
Předsedající ukončila zasedání Zastupitelstva ve 23.20 hod. 
 
 
 
 
 
Přílohy zápisu: 
 
1. Prezenční listina 
2. Zveřejněná informace o konání zasedání Zastupitelstva podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 
3. Zveřejněný záměr prodeje pozemku p.č. 272/1 
4. Zveřejněný záměr prodeje pozemku p. č. 225 
5. Prezentace situace – Most na Bejkárnu 
6. Prezentace situace – Stav rekonstrukce ZŠ ke dni 25. 3. 2019 
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Zápis byl vyhotoven dne 27. 3. 2019 
 
 
 
Zapisovatel   Jitka Řípová   - PODEPSÁNO        
 
 
Ověřovatelé   Milan Hamata - PODEPSÁNO        
 

        
         Jitka Paterová  - PODEPSÁNO        
   

 
Starostka   Eva Hirschfeldová    - PODEPSÁNO        


